
 
 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

         

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 30/06/2020 

Του:     Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

 
ΠΡΟΣ :  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
 
               
ΘΕΜΑ:  «Πέντε χρόνια περιμένουν οι Στρατιωτικοί να τους χορηγηθούν 

στολές» 

 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 

σύμφωνα με καταγγελίες στρατιωτικών, πέντε χρόνια στην αναμονή, έχει μείνει η 
συντριπτική πλειοψηφία των Ελλήνων στρατιωτικών, που καθ’ όλο το παραπάνω 
διάστημα βάζουν το χέρι στην τσέπη για να αγοράσουν είδη υπηρεσιακής 
στολής, που θεωρητικά είναι υποχρεωμένη να τους τα παρέχει η υπηρεσία τους. 
Οι στρατιωτικοί σημειώνουν πως, υπάρχουν περιπτώσεις, όπου η εν λόγω 
χορηγία έχει να γίνει εδώ και πέντε χρόνια, οπότε το κόστος το επωμίζονται οι 
ίδιοι.  
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Σε ποιες ενέργειες θα προβείτε, ώστε να μην επιβαρύνονται οι Έλληνες 
στρατιωτικοί με τα ως άνω κόστη αγοράς ειδών υπηρεσιακής ένδυσής τους, 
ειδικά σε μια περίοδο, που οι μισθοί τους έχουν κατρακυλήσει δραματικά;  
 
2. Υπάρχει πρόβλεψη για κάποιο σχετικό επίδομα, στην περίπτωση που δεν 
χορηγηθούν στολές και ήδη ένδυσης από την υπηρεσία;  
 
3. Είναι στις προθέσεις της Πολιτείας η χορήγηση, ανά τακτά χρονικά 
διαστήματα, στρατιωτικών υποδημάτων και στολών στα στελέχη του Στρατού; Αν 
ναι, ποιο είναι το μελλοντικό πρόγραμμα υλοποίησης, του ως άνω αιτήματος; 
 
 
Ο Ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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